
Geachte commissie, 

 

Wij tuinverenigingen worden letterlijk en figuurlijk door 

wethouder Zegers om de tuin geleid. Onze volkstuin moet verdwijnen 

en ik heb argumenten om aan te nemen dat discriminatie hierin een rol 

speelt. 

Wij van ATV Ommoord worden op meerdere gronden 

gediscrimineerd, daarom beroep mij op artikel 1 en 5 van de grondwet 

. 

Hiertoe voer ik de volgende argumenten op: : 

 

   `  

1) ATV Ommoord is 1971 door Koningin Wilhelmina geschonken 

aan Rotterdammers die bij wijze van spreken 10 hoog, 5 achter 

woonden en geen beschikking hadden over een tuin of buiten. 

Deze situatie geldt nog steeds voor veel gebruikers van 

volkstuinen. 

 

2) In het plan Oostflank wordt er veel geschoven met 

bedrijfsterreinen, sportvelden, sportverenigingen, die allemaal een 

andere plek krijgen, maar twee volkstuincomplexen moeten 

definitief verdwijnen, zonder enige optie op een alternatief . 

 

  

3) Waar ik ook duidelijk het meten met twee maten signaleer is het 

verschil in huurprijs tussen de Golfclub Kralingen en onze 

Tuinvereniging. 

ATV Ommoord huurt 12 hectare grond van de gemeente voor € 

160.000 per jaar, zijnde  € 13.300 per hectare  

Golfclub Kralingen heeft aan oppervlakte 2 hectare meer voor in 

totaal    

€ 46.000 per jaar. Dit betekent dat de golfclub 10.000 euro per jaar 

per hectare minder betaald dan onze tuinvereniging. 

 

4) De gemeente heeft in mijn ogen drogredenen aangevoerd om de 

Golfclub Kralingen niet mee te nemen in haar plannen. . 

 



Een van deze redenen is het dat de golfclub Kralingen Historisch 

erfgoed zou zijn. Het is echter helemaal geen erfgoed. Golfclub 

Kralingen is begin jaren 80 verhuisd omdat zij van een 9 holes baan 

naar een volwaardig 18 holes golfclub wilde transformeren. Zij 

hebben van de provincie 60 hectare erfpacht grondoppervlak gekregen 

wat nu de Golfclub Broekpolder is. Dit wél een volwaardige 18 holes 

baan. 

 

Golfclub Kralingen heeft 355 leden.  

In de berekeningsmethodiek zoals u hanteert bij het vaststellen van het 

gebruik van grond stelt u dat gemiddeld 3 mensen per tuin gebruik 

maken van deze voorziening. In mijn optiek is dit een veel te krappe 

aanname. De tuinen op ons complex worden veel intensiever gebruikt. 

Ik denk dat 6 mensen per tuin een reëler beeld geeft. De door u 

genoemde duizend mensen op onze tuin wordt vele malen 

overschreden. 

Kijken we naar het grondgebruik van Golfclub Kralingen zien we dat 

er in 1 jaar slechts 2500 greenfees verstrekt zijn. Dit is wat er bij ons 

al op één zonnige dag recreëert. 

Daarenboven is de golfbaan soms maanden dicht vanwege regenval.  

Golfclub Kralingen is in uw ogen belangrijk onderdeel is van de 

sportvoorzieningen in Kralingen. Ik betwijfel dit gezien het geringe 

aantal leden, zeker in verhouding tot het gebruikte grondoppervlak. 

 

 5) Ik noem hier ook discriminatie van het rijke Kralingen ten opzichte 

van het armere Lageland Prinsenland en s Graveland . 

 

Op het terrein van ATV Ommoord zijn alleen voetbalverenigingen 

gepland. Van een sportcomplex voor de omwonenden ui de wijken 

Lageland, Prinsenland en s Gravenland is geen sprake.   

Rotterdam vindt het essentieel om de sportterreinen in de Oostflank te 

behouden, zodat er voldoende sportvoorzieningen zijn voor met name 

kinderen en jongeren uit de buurt. Hier maak ik een belangrijke 

kanttekening ten aanzien van de luchtkwaliteit zo dicht tegen de 

drukke A20. Uit onderzoek blijkt dat sporten in hoge concentraties 

fijnstof voor met name kinderen zeer schadelijk is. 



Er is mij op de bijeenkomst in het Excelsiorstadion persoonlijk verteld 

dat er door DCMR onderzoek gedaan is naar de luchtkwaliteit op het 

huidige volkstuincomplex van ATV Ommoord.  

Bij navraag bij DCMR bleek dat dit onderzoek helemaal nooit is 

uitgevoerd. Alleen is er voor heel de Oostflank een onderzoek gedaan 

op luchtkwaliteit. 

 

Wat ik ook zie in het constateren van discriminatie is dat er in 

Kralingen 5 tuinverenigingen  zijn, en in Lageland 1 . En deze gaat 

nog verdwijnen ook!!!  

 

Mijn vraag aan u na dit betoog is hoe u kunt verantwoorden dat de 

groei van bomen planten, dieren, biodiversiteit wat wij met elkaar in 

50 jaar gecreëerd hebben in het niets wilt laten verdwijnen om elders 

iets opnieuw op te bouwen.  

Wat een zinloze verspilling, de wereld op zijn kop terwijl deze unieke 

biotoop hier aan onze voeten reeds bestaat!! 

Daarnaast maak ik mij grote zorgen om de evacuatie van beschermde 

diersoorten op onze tuin. Heeft u daar al over nagedacht? 

 

 


